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To: 5.1.2e [REREEE@minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Tue 11/10/2020 4:29:16 PM

Subject: RE: spreeklijnen vaccin

Received: Tue 11/10/2020 4:29:17 PM

Slaap is overrated..

Van: 5.1.2e JEEM @minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 10 november 2020 17:12

Aan:[IEEE<BEEED© invws ni>
Onderwerp: FW: spreeklijnen vaccin

van:IESEBERETo ninvvs.nl>
Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:28

minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin

Allen,

Minister is bij uitloop MCC niet bevraagd op vaccin, maar later na het Vragenuur bij de patatbalie wel. Onder andere AD,

Telegraaf en Jair. In het kort langs twee lijnen:

5.1.2 Concept

Ik merk dat pers erg veel interesse heeft in advies Gezondsheidsraad. Wellicht ten overvloede; hoop dat wij het wel iets eerder

krijgen dan dat zij het onder embargo aan pers gaan verstrekken.

Verder heeft de minister nu in zijn hoofd dat hij de volgende dag al MR-behandeling wil en vervolgens naar buiten met het

verhaal (persbericht, werkbezoek en talkshow). FRIES za! met jullie terugrekenen wat er voor dat scenario voor welk moment

nodig is.

Groeten

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 16:17

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin

Dank nog EAE had niet meer beantwoord zie ik nu maar prima lijn

Verzonden: dinsdag 10 november 2020 10:17

@minvws.nl>

@minvws.nl>

@ minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin

EN
Klopt helemaal.
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Paar opmerkingen.

- Commuissie keurt hoogstwaarschijnlijk donderdag het contract met Pfizer/ Biontec goed.

- in pers en gisteren op journaal wordt/werd over grotere aantallen gesproken.

Als gisteren besproken heeft Nederland in EU aangegeven extra vaccins te willen afnemen, mochten landen minder

willen afnemen dan hun pro rata deel. Dat leek eerder te gebeuren want het 1s een redeljk duur vacein. Maar na het

nieuws van gisteren is het goed mogelijk dat iedereen zijn pro rata deel zal willen hebben. Dat moet komende weken

blijken.

Daarnaast heeft EU nog een optie op 100 miljoen extra doses. Maar die komen eventueel echt pas veel later in beeld. En

vraag is of we ze dan nog willen. Ligt aan succes van andere vaccins.

Groet,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

(@minvws.nl>

SAL © minvws.nl>

Onderwerp: RE: spreeklijnen vaccin

Zoals aangekondigd; zie hieronder spreeklijn Pfizer/ vaccins in den brede tbv pers na afloop van MCC. Graag snel jullie reactie.

En let wel; het is geen kamerbrief; vandaar kort door de bocht en simpeler ©

5.1.2i Concept
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SRA of] [ol=Tel

Bedrijf EU basis- 3,89% Hoeveel Fase EMA- Start

levering aan NL = NL’ers toets leveren

AstraZeneca Contract rond Q4°20 ov.°21

BioNtech Pfizer Verk gespr rond Q4°20 1°21

Moderna Verk gespr rond Q1°21 Q2 22

Janssen Contract rond Q1°21 Q2 22

Curevac Verk gespr rond Q2°22 Zomer ‘22

Sanofi Contract rond Q2 22 Zomer ‘22

Een 7e fabrikant: deze is nog niet met naam genoemd. Verkennende gesprekken lopen

var:INE
Verzonden: dinsdag 10 november 2020 09:02

@minvws.nl>

minvws.nl>

Onderwerp: spreeklijnen vaccin

voIEEE

Alvast kleine vooraankondiging. staat straks na MCC media te woord over stand van zaken corona, reactie op cijfers etc.

Daarin zal ook vaccin voorbij komen. Kortom; we hebben goede spreeklijn en Q&A nodig. Ik stof ff af wat er al lag/ligt. Aan jullie
dan de vraag om straks (zal rond 10.30 zijn) - snel - te kijken en updaten. Wordt vervolgd!
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